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Protokół Nr: RM.0002.12.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXXI sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  28.09.2023 

Numer sesji:  RM.0002.12.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul.  

3 Maja 10 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia:  13:19 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Wiesław Bańka 

2. Zbigniew Lebiedowicz 

3. Marian Cisło 

4. Czesława Nowak 

5. Anna Naja 

6. Danuta Kowalska 

7. Leszek Tarnawski 

8. Artur Danilczuk 

9. Andrzej Guz 

10. Barbara Wierzchowska 

11. Józef Bojarczuk 

12. Jan Szulakiewicz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola 

Sadowska, Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Naja, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 

Edyta Kucharska, Dyrektor Szkoły Podstawowej Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 

Marzanna Bednarczuk, Dyrektor  Szkoły Podstawowej Nr 2 Marcin Mróz, Zastępca 

Dyrektora Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sylwia Plakut, Kierownik Miejskiej 

Służby Drogowej Mariusz Biront, Kierownik Zakładu Energetyki Cieplnej Artur Szumiata, 

referent ds. oświaty i kultury Elżbieta Rydel, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 
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„Pobereżany” Bogdan Patkowski, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 „Podgórze” 

Małgorzata Cios i Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 „Śródmieście” Sławomir Kędziera.   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXXI sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów lub podchodzenie do 

mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta oraz zapytała wnioskodawcę czy wnosi o zmianę zaproponowanego 

porządku obrad a wobec braku wniosku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

planu sieci oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miejską Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

6. Rozpatrzenie Informacji ZEC o przygotowaniu do sezonu grzewczego 2023 

-2024: 

Informację przedstawił Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o jednogłośnym przyjęcie Informacji przez Komisję. 
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Następnie głos zabrał Kierownik ZEC A. Szumiata, który powiedział, że zasady 

przygotowania do sezonu grzewczego nie odbiegają od lat ubiegłych oraz, że przed 

rozpoczęciem sezonu instalacje w budynkach muszą być napełnione wodą dodając, że   

aktualnie uzupełniane są ostatnie budynki na ulicy Gródeckiej. 

 Poinformował, że instalacje są przygotowane do rozpoczęcia sezonu a prace 

przygotowawcze zostały wykonane w koniecznym zakresie co wynika z posiadanych 

środków finansowych a w zasadzie ich nieposiadania.  

Stwierdził, że Zakład jest przed przyjęciem sposobu ustalenia ceny na przyszły rok 

i bierze pod uwagę ogłoszenie przetargu, który może przynieść korzystne warunki 

podkreślając, że poziom cen za ciepło jest pochodną ceny paliwa. 

Przypomniał, że w ubiegłym roku pod tym względem sytuacja była tragiczna  

w wyniku czego Zakład popadł w kłopoty finansowe w związku z czym miasto musiało 

dopłacać do jego działalności, ponieważ w innym przypadku ceny byłyby astronomiczne.  

Zauważył, że w bieżącym roku rynek nośników energii się ustabilizował ale na 

pięciokrotnie wyższym poziomie niż miało to miejsce przed agresją Rosji na Ukrainę. Dodał, 

że wprawdzie energia elektryczna też tanieje, ale nie powróci do stanu z 2021 roku oraz, że 

należy przyjąć, że prawdopodobnie nie będzie powrotu do ówczesnych cen.  

Zadeklarował, że Zakład postara się w miarę swoich możliwości tak zabezpieczyć 

paliwo na przyszły rok kalendarzowy, żeby odbiorcy ciepła jak najmniej ucierpieli z tego 

tytułu argumentując, że jest szansa na lekką obniżkę ceny paliwa.  

Poinformował ponadto, że olej jest droższy od gazu w związku z czym ZEC będzie 

używał gazu.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

7. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LXXI sesję o godz. 13:19. 

Materiał wideo z LXXI sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 


